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阳光虽然灿烂，但不及你笑容甜甜；月光虽然皎洁，但不如你的烛光亲切；今天日光、月光、星光、灯光、烛光都为你点亮，只为祝愿你生日快乐幸福长。以下是为您整理的《生日快乐英文祝福寄语202_》，供大家参考。 生日快乐英文祝福寄语1 1、春的树越长越...
阳光虽然灿烂，但不及你笑容甜甜；月光虽然皎洁，但不如你的烛光亲切；今天日光、月光、星光、灯光、烛光都为你点亮，只为祝愿你生日快乐幸福长。以下是为您整理的《生日快乐英文祝福寄语202_》，供大家参考。
生日快乐英文祝福寄语1
1、春的树越长越葱茏，生命的花越开越艳丽，在你生日的这一天，请接受我对你的深深祝福。
The longer the trees in spring are, the more lush the flowers in life are. On your birthday, please accept my deep blessing to you.
2、祝你在每个成长的日子里都开开心心——生日快乐！
Happy Birthday to you in every growing day!
3、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，公司祝你生日快乐！
I hope the real happiness embraces you. On this special day that belongs to you, the company wishes you a happy birthday!
4、我每天都叠只纸鹤，为的是攒够只，我许下一个愿望，就是愿你每年生日都一样快乐！
I fold a paper crane every day in order to save enough. I make a wish that you will have the same happy birthday every year.
5、我真愿化作一缕清风，悄悄来到你的身边，把你那如瀑的长发轻轻撩动，为你唱一曲生日快乐。
I would like to turn into a breeze, quietly come to your side, gently pull your long hair like a waterfall, sing you a happy birthday.
6、请接受我送给你的生日小礼物，它是思念和友谊的象征。生日特别快乐！
Please accept my little gift for your birthday, which is a symbol of missing and friendship. Happy birthday!
7、为你的今年欢呼，为你的今天喝彩，为你的明天祈福：永葆青春的容颜和美丽的心情！
Cheer for your year, for your today, and for your tomorrow: Keep your youthful face and beautiful mood forever!
8、生日快乐开开心心每一天。
Happy birthday, happy heart every day.
9、喂。今天是你生日呀！我没什么送你，就把我送你吧。想我怎么样你说吧！
Hello. Today is your birthday! I dont have much to give you, just give me to you. What do you think of me?
10、愿像那一树枫叶，在晨风中舒开我纯洁的浅碧，在夕阳燃烧我殷切的灿红，给你的生日。
May it be like that maple leaf that relaxes my pure shallow green in the morning breeze and burns my ardent red in the setting sun for your birthday.
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1、祝你生日快乐，天天快乐！
I wish you a happy birthday, happy every day!
2、祝一位极帅的人生日快乐！
Happy birthday to a wonderful man!
3、生日快乐，祝你今天过得愉快！
Happy birthday to you, I wish you a happy day!
4、愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
May you come right, happy birthday.
5、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
Congratulations on your birthday! May it all fill with joy and success!
6、祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
Happy birthday to you, give you all our wishes!
7、祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
Happy birthday to you too wonderful for words, a year filled with happiness!
8、希望你的生日像你一样不同寻常。生日快乐！
Hope your birthday is as unusual as you. Happy birthday!
9、愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
May you enjoy the joy of today\'s birthday, I wish you nothing but the best!
10、愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
Wishing you a very happy birthday, wish a new year to come!
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1、天天都在你身边，不用苦苦地想你，也不必酸酸地恋你，只需甜甜地爱着你！我的宝贝，生日快乐！
Every day is in your side， dont have to think hard to miss you， dont need acid to love you， just love you with sweet love！ Happy birthday to my baby！
2、世界之大，只愿和你做朋友，孤独寂寞我不在乎，你好我就心满意足，结识你是老天给我的幸福。今天是你的生日，千万个思念带着祝福：祝生日快乐！
2， the world is big， just want to be friends with you， lonely lonely I dont care， hello I am satisfied， meeting you is the happiness that god gives me。 Today is your birthday， and millions of thoughts come with blessings： happy birthday to you！
3、祝福加祝福是很多个祝福，祝福减祝福是祝福的起点，祝福乘祝福是无限个祝福，祝福除祝福是的祝福，祝福你生日快乐！
3， blessing and blessing is many blessings， blessing blessing is the starting point of blessing， blessing by blessing is infinite a blessing， blessing blessing is the only， wish you a happy birthday！
4、真诚祝福传递你，愿你开心永如意，生日快乐歌一曲，愿你幸福没问题，每年这天祝福你，望你健康又美丽，幸运永远追随你，生日快乐！
4， sincere blessing you， wish you happy forever， happy birthday， wish you happy no problem， every year this day bless you， hope you are healthy and beautiful， lucky will always follow you， happy birthday！
5、今天是你生日，我为你做了一碗长寿面，每根面条里都有一份快乐，最后浇上开心的汤汁放上幸福的煎蛋。愿你吃在嘴里，美在心里。生日快乐！
Today is your birthday， I make a bowl of longevity noodles for you， each noodles have a happy， finally pour the happy soup juice to put on the happy Fried egg。 May you eat in your mouth and beauty in your heart。 Happy birthday！
6、一个小小的问候，是我对朋友无限的挂念；一句轻轻的祝福，是我对朋友真诚的眷恋；一首悠悠的心曲，是我对朋友生日的期盼；祝愿朋友生日乐欢天！
A little greeting is my endless thoughts on my friends。 A gentle blessing is my sincere love to my friend； A slow heart is my wish for my friends birthday。 Best wishes for your friends birthday！
7、让春天的雨露，夏天的甘霖，秋天的清爽，冬天的激情围绕着你。在你生日来临之时，送上我深深的祝福，祝你生日快乐，四季温馨。
Let the rain of spring， the showers of summer， the freshness of autumn， and the passion of winter surround you。 I wish you a happy birthday and warmest wishes for your birthday。
8、寿星佬，我祝你所有的希望都能如愿，所有的梦想都能实现，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。
The birthday boy， I wish all your hopes will be fulfilled， all the dreams will be realized， all the waiting will appear， all the efforts will be fulfilled。
9、朋友请细心呵护，耐心调养，不要让岁月风干我们的灵魂，要让雨露把生活滋润的与鲜花一起怒放。祝生日快乐，万事如意！
Friends， please be careful and patient， dont let the years dry our souls， let the rain and the flowers bloom with the flowers。 Happy birthday and all the best！
10、姐妹日到，祝我亲爱的姐妹，打扮自己靓靓滴，心情保持美美滴，幸福生活甜甜滴，日子过滴晕晕滴，财源滚滚旺旺滴，愿姐妹开心大大滴！生日快乐！
and sister， I wish my dear sister， dress up your beautiful beautiful drop， mood maintain meimei drops， sweet， happy life day dizzy drops， bonanza prosperous， wish sister happy drops greatly！ Happy birthday！
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1、祝福你的人生永远灿烂，这是真心的祈祷。
Wish you a bright life forever. This is a sincere prayer.
2、愿你遇良人，予你欢喜城，长歌暖浮生。
May you meet a loved one and give you a happy city and a long song to warm your life.
3、愿您生日快乐，天天愉快，永远欢乐！
Wish you a happy birthday, every day and always!
4、愿你的生日伴随着幸福与喜悦，从日出到日落。
May your birthday be accompanied by happiness and joy, from sunrise to sunset.
5、祝你：发财势头如快马加鞭，一日千里。
I wish you: the momentum of wealth, such as the galloping horse, a thousand miles a day.
6、你是会发光的星球，是我内心的骄傲和挚爱。
You are a shining planet, the pride and love of my heart.
7、祝亲朋好友，身体健康，万事如意。
I wish you good health and good luck.
8、愿所有的欢乐都陪伴着你，仰首是春，俯首是秋。
May all the joy accompany you, look up is spring, bow is autumn.
9、愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
May you enjoy today\'s joy and have a happy birthday!
10、祝你生日快乐，年年有今朝，岁岁都健康。
I wish you a happy birthday, every year and every year.
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1、朋友，愿你的生活前程似锦，流光溢彩！
Friends, wish you a bright future in your life!
2、今天是你的生日，愿我的问候，是一抹绿荫，为你遮阳挡雨。
Today is your birthday. May my greetings be a shade to shade you from the sun and rain.
3、今天是你的生日，问候你是我真正想做的，祝你生日快乐！
Today is your birthday. Greeting you is what I really want to do. Happy birthday to you!
4、在您的生日，有我们的祝福相伴左右！
On your birthday, we have our best wishes.
5、许下一个新的心愿，愿我们的友谊地久天长。
May our friendship last forever.
6、愿你今天怀里堆满礼物，耳里充满祝福，心里溢满温度，生日过得最酷！
May you have gifts in your arms today, blessings in your ears, temperature in your heart and the coolest birthday ever!
7、祝您生日快乐，愿幸福永无归期！
Happy birthday to you. May happiness never return!
8、受友情之托，向你发来祝福，祝你生日快乐！
On the trust of friendship, I send you my best wishes for a happy birthday.
9、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
On this special day, I would like to say how happy I am that time has not changed our friendship. I wish you a happy birthday.
10、一年一度，每一次的日子都是新的开始，每一回的祝福都充满浓浓深情！
Every year, every day is a new beginning, every blessing is full of deep feelings!
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